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تکمیل لیست بزرگسالان پرسپولیس با آمدن شماره10

بازیکنانجدیددرچهشرایطیجذبمیشوند؟
باشگاه پرسپولیس با جذب میلاد سرلک لیست بزرگسالان خود را تکمیل کرد و این بازیکن 

در واقع جانشـــین لئاندرو پریرا می شود که قرار است به زودی قراردادش با سرخپوشان فسخ 

شـــود. با این تفاسیر باشگاه پرسپولیس اگر بتواند رضایت نامه سعید عزت اللهی را از باشگاه 

وایله دانمارک بگیرد برای اضافه کردن نام او باید یکی از نفرات بزرگسالش را از لیست خارج 

کند. اما آنچه مشـــخص است یحیی برای فصل جدید رقابت های لیگ برتر حداقل دو یا سه 

بازیکن خارجی به لیست تیمش اضافه خواهد کرد. او برای دروازه، خط هافبک و همچنین 

خط حمله بازیکن خارجی مدنظر دارد. اما این نفرات برای اینکه به لیست پرسپولیس راه یابند 

باید یا به صورت قرضی بیایند یا اینکه شـــرایط سنی شان زیر 23 سال باشد. در حال حاضر 

پرسپولیس برای گلر دوم، محمد خالدآبادی، دروازه بان هوادار را که 22 سال سن دارد مدنظر 

دارد اما باید دید باشگاه هوادار حاضر خواهد شد حتی به صورت قرضی رضایتنامه او را برای 

سرخپوشـــان صادر کند یا نه. در پســـت های اشاره شده دیگر هم چنانچه پرسپولیس نتواند 

بازیکنی با شرایط گفته شده جذب کند باید به سراغ بازیکن آزاد برود که در صورت جذب آنها 

باید لیســـتش را خالی کند. در ظاهر یحیی به همه نفراتی که در اختیارش هستند نیاز دارد 

و هدف اصلی او این است که نفرات مورد نیاز تیمش را به صورت قرضی یا با شرایط سنی زیر 

23 سال به خدمت بگیرد. 

مجوز سرلک 6 ماهه است

هافبکپرسپولیسبایدملیپوشبماند
باشگاه پرسپولیس برای جذب میلاد سرلک از سازمان نظام وظیفه مجوز گرفت و این مجوز 

در شـــرایطی صادر شـــد که این بازیکن در فیفا دی فروردین ماه در لیست تیم  ملی حضور 

داشت. طبق قانون بازیکنان ملی پوش که زمان خدمت سربازی شان فرا رسیده می توانند تا 

30 سالگی با باشگاه های لیگ برتری قرارداد ببندند. اما با خبر شدیم این مجوز صادر شده 

از سوی نظام وظیفه 6 ماهه است و باشگاه پرسپولیس برای نیم فصل باید شرایط  سرلک را 

بررسی و مجوز دیگری از نظام وظیفه بگیرد. درواقع حضور سرلک در تیم ملی همچنان باید 

تداوم داشته باشد تا او در واقع یک ملی پوش به حساب بیاید. این بازیکن در اردوی اخیر 

تیم ملی از ســـوی امیر قلعه نویی دعوت نشـــد و چنانچه تا نیم فصل این روند ادامه داشته 

باشـــد عملا این بازیکن دیگر نمی تواند در پرســـپولیس بماند و در نیم فصل باید جدا شده 

و راهی خدمت ســـربازی شود. در حالت عادی سرلک شانس زیادی برای ملی پوش شدن 

دارد اما اگر او بدشانسی آورده و در فیفا دی های بعدی تیم ملی مصدوم باشد آن وقت در 

نیم فصل چاره ای جز ترک پرسپولیس نخواهد داشت. 
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فصل جدید رقابت های لیگ برتر یکشـــنبه عصر قرعه کشـــی شده و تیم های 

حاضر در این رقابت ها به صورت هفتگی رقبای خود را شـــناختند. درخصوص 

مدل برگزاری قرعه کشـــی رقابت های امســـال و ســـایر موارد مرتبط با سازمان 

لیگ از جمله تعیین پاداش برای تیم های برتر لیگ برتر و جام حذفی دقایقی 

با ســـهیل مهدی، رئیس کمیته مسابقات سازمان لیگ به گفت وگو پرداختیم 

که در ادامه می خوانید.

صحبت را از مراســـم قرعه کشی که نحوه برگزاری آن انتقاداتی را به همراه داشت 

آغاز کنیم. 

بی نظمی هایی که به آن اشـــاره می شود به خود مدعوین برمی گردد. افرادی که برای 

برگزاری مراســـم دعوت شـــده بودند از قبل مشخص شـــده بودند؛ نماینده هیات ها، 

مدیران و سرپرست تیم ها و اصحاب رسانه در این مراسم حاضر بودند. مگر تماشاگرنما 

در سالن بود که عامل بی نظمی شود؟ عامل بی نظمی وقتی تابلو گذاشتیم و صندلی 

افراد مشخص هســـتند، حتما خودمان بودیم. حالا اگر رفت وآمدی می شود و حرفی 

زده می شود که نمی توانیم به مدعوین بگوییم ساکت باشید و دست به سینه بنشینید. 

رعایت نظم و ترتیب دیگر برمی گردد به خودمان. وقتی جایگاه ها مشخص است و افراد 

رعایت نمی کنند و ســـر میز یکدیگر می روند همین موارد هم پیش می آید و کاری هم 

نمی شود کرد. 

قنبرزاده عضو هیات رئیسه فدراســـیون فوتبال اعلام کرده بود برنامه های لیگ 

برتر تا پایان فصل آماده هســـت. لیگ برتر در فصل جدید در چه تاریخی به پایان 

خواهد رسید؟

بله کاملا درست گفته اند. لیگ برتر نیز طبق برنامه ریزی قبلی تا دهه دوم خردادماه سال 

آینده ادامه خواهد داشت. 

درباره تغییرات مداوم ساعت بازی ها اگرچه توضیحات کاملی را در مصاحبه قبلی با 

»فرهیختگان« دادید اما این سوال پیش می آید که چقدر تلاش می کنید تا در فصل 

جدید این اتفاق رخ ندهد؟

ما که دل مان می خواهد اصلا این اتفاق نیفتد اما یک جاهایی اجتناب ناپذیر است و تقریبا 

دســـت ما نیست. ما ساعتی که رقابت ها را برگزار می کنیم ساعتی است که می خواهیم 

بازی ها برگزار شود اما معمولا اتفاقاتی می افتد که از دست ما خارج است و باعث می شود 

تا بعضا برنامه ها تغییر کند. 

بالاخره VAR به لیگ جدید می رســـد؟ وزیر یک عقیده ای دارد و فدراسیون نظر 

دیگری. 

ما مجری برگزاری هستیم اما امیدوارم صحبت هایی که جناب تاج داشتند محقق شده و به 

این موضوع دلگرم هستم. در هر صورت این موضوع در برگزاری خیلی مهم است و دقیقا 

سیاســـتی که آقای تاج گذاشته سیاست ما هم هست. دل مان می خواهد این کار انجام 

شود و ایشان این امیدواری را داده اند که این کار انجام می شود. 

درباره حق پخش چه صحبتی دارید؟

این موضوع فراتر از وظایف کمیته مسابقات است و نمی توانم در این باره نظری بدهم. 

به ورزشگاه آزادی برسیم. وضعیت این ورزشگاه به کجا رسیده است؟

پیمانکار ورزشگاه آزادی دارد شبانه روزی همه تلاش خود را می کند. قسمت سقف ورزشگاه 

کاملا تخریب شده و باید سنگ و نخاله ها جمع آوری می شدند. الان خوشبختانه تخریب 

به حداقل رسیده و درحال مرمت و ساختن هستند. خودشان امیدوار هستند تا دوطرف 

جایگاه در طبقه اول که اکثر تماشاگران در آن متمرکز هستند و جایگاه ویژه سرخابی هاست 

و از سوی دیگر این جایگاه ها برای تیم ملی و همچنین بحث میزبانی در لیگ قهرمانان 

برای دو باشـــگاه پرسپولیس و نساجی مهم است را زودتر برسانند ضمن اینکه پیمانکار 

دارد فشار می آورد تا این کار انجام شود. اگر استادیوم آزادی با ما بر سر برگزاری مسابقات 

همکاری کند ما با حداقل تماشاگر هم که شده بازی ها را باید در این ورزشگاه برگزار کنیم. 

بـــه موضوع پاداش تیم های برتر در لیگ و جام حذفی برســـیم. مبلغ این پاداش 

مشخص شده است؟

هنوز به عدد آن نرسیده ایم اما پارسال که در این خصوص صحبت می کردیم حداقل در 

لیگ حرفه ای یکی از آیتم ها همین پاداش پایان فصل است که جزء باید های لیگ حرفه ای 

می تواند باشد. آقای کشوری فرد هم تایید کردند که در جریان فصل گذشته به این نتیجه 

رسیدیم. واقعیت این است که بودجه تخصیصی باید متناسب با درآمدهای سازمان لیگ 

باشد. ما که پول اضافه از خودمان نداریم بلکه پول برای همه باشگاه هاست. ما باید پاداش 

را متناسب بر درآمدها و پیش بینی درآمد فصل بعدی سازمان لیگ اختصاص بدهیم که 

باید ابتدا به این درآمد برسیم. 

نمی توانید حدود این عدد را اعلام کنید؟

چون سال اولی هست که می خواهیم این کار را انجام بدهیم هنوز عددی مشخص نشده 

است. در هر صورت بیشتر برایمان مهم است که این اتفاق بیفتد تا اینکه این عدد چقدر باشد. 

یعنی این عدد می تواند نمادین باشد؟

این رقمی است که به هر حال برای فصول بعدی می تواند برایش برنامه ریزی های بیشتر و 

بهتری انجام داد. مثلا مانند جشن قهرمانی، برای پاداش قهرمانی نیز اسپانسر جداگانه ای 

را مشخص و معرفی کنیم. هرچقدر این اتفاق بیفتد موضوع نمادین آن به لحاظ بازاریابی 

پر و پیمان تر می شود. 

این موضوع بک بحث الزام آور برای سازمان لیگ خواهد شد؟

یکی از آیتم هایی که یک لیگ حرفه ای به دنبال خودش دارد این اســـت که جایزه نقدی 

در پایان فصل چقدر اســـت و اینکه اصلا جایزه نقـــدی دارد یا ندارد. ما به این الزام برای 

رقابت های لیگ برتر رســـیدیم. در اوایل نیم فصل دوم پارسال در جلسه ای به این نتیجه 

رسیدیم و قرار شد این موضوع را برای فصل جدید عملیاتی کنیم. در حال حاضر نیز بیشتر 

از اینکه نگران عدد و رقم این پاداش باشم نگران این هستم که این اتفاق بیفتد. یک ریال 

با یک میلیارد تومن برای من برگزار کننده تفاوتی نمی کند. هرچند تیم قهرمان هرچقدر 

بیشـــتر پول بگیرد خوشحال تر می شود اما برای من مهم این است که این اتفاق بیفتد. 

مثل اتفاق خوبی که در قرعه کشی امسال افتاد و دیدیم که سازمان لیگ متوجه است که 

به جز پیشکسوتان، گروه های دیگر هم در فوتبال هستند ازجمله تیم های پایه. یا توپ های 

اختصاصی و انحصاری برای بخش های مختلف فوتبال را با کیفیت خوب طراحی کردیم 

که این هم یک اتفاق خوب محسوب می شود. داریم به سمت اتفاقاتی می رویم که در هر 

لیگ حرفه ای مرسوم است. شاید بگویید در ایتالیا جایزه نقدی مرسوم است اما در لیگ 

ایران این موضوع تا به امروز وجود نداشته و این آیتم که باید داشته باشد برای من مهم تر 

است. باید این امر در ابتدا جا بیفتد و سپس روی رقم و عدد آن مانور خواهیم داد و می توانیم 

حتی برایش اسپانسر هم تعریف کنیم.

سهیل مهدی در گفت وگو با »فرهیختگان«: فصل بیست وسوم دهه دوم خرداد 1403 به پایان می رسد

حتیباحداقلتماشاگربازیهارادرآزادیبرگزارمیکنیم
 تاج درباره استفاده از VAR در فصل جدید امیدواری داد         برای پاداش قهرمانی هنوز به رقم خاصی نرسیده ایم         توپ های جدید، اختصاصی و انحصاری لیگ ایران هستند

هاشمی نسب کجاست؟
 یک جریان انحرافی در خارج از باشگاه استقلال به دنبال آن است که کادر این تیم در مقطع زمانی فعلی به جای تمرکز بر اهداف، خواسته ها 

و مطالبات هواداران این تیم را به سمت و سوی دیگری سوق دهد

مدیر سپاهان: خریدهای جدیدمان در بهترین شرایط هستند

درســـت بعد از روی کار آمدن جواد نکونام به عنوان سرمربی جدید تیم 

فوتبال اســـتقلال این موضوع مطرح شـــد که آیا مهدی هاشمی نسب 

به عنوان یکی از دستیاران نکونام در سال های اخیر در تیم های مختلف، 

این بار هم توســـط او به کار گرفته می شـــود یا نه.  نکته قابل توجه اینکه 

موضع گیری ها و مصاحبه های طوفانی هاشمی نسب طی سالیان اخیر 

بر علیه باشگاه پرسپولیس باعث شده تا این اظهارات به مذاق هواداران 

اســـتقلالی خوش آمـــده و آنها از این چهره به عنـــوان مکمل نکونام در 

کادرفنی استقلال یاد بکنند. جالب اینکه حتی عده ای پا را فراتر گذاشته 

و از یاغی فوتبال ایران به عنوان گزینه سمت سرپرستی آبی ها نام بردند. 

امـا واقعیـت ماجـرا آنجایـی اسـت که این چهره که همواره و در هر پسـت 

و سـمتی اسـتقلالی بـودن خـود را ثابـت کرده و نشـان داده تـا چه اندازه 

پشـت ایـن تیـم اسـت و منافـع ایـن باشـگاه را بالاتـر از هـر چیـز دیگـری 

می دانـد، برخـلاف نظـر هـواداران اصـولا تداخـل وظایفـی بـا نکونـام و 

سـایر دسـتیاران وی نداشـته و ایـن بحـث اصـلا موضوعیتـی نـدارد کـه 

هاشمی نسـب در ایـن مقطـع از فصـل بـا حضـورش می توانـد کمـک 

شـایانی را بـه رونـد حرکتـی تیـم در امـور تاکتیکـی و آماده سـازی فنـی 

کنـد. بلکـه در آینـده نزدیـک و در هـر زمـان دیگـری و در مقطـع بعـدی 

حتـی بـا آغـاز فصـل هـم می تـوان از ایـن چهـره مـورد توجـه و محبـوب 

هـواداران در کادرفنـی اسـتقلال اسـتفاده لازم را بـرد. 

اما پاسخ اینکه هاشمی نسب کجاست و امروز چرا به جمع استقلالی ها 

اضافه نشـــده اســـت را می توان امروز در رسانه های مختلف و در فضای 

هواداری به اشـــکال مختلفی دید مبنی بر اینکـــه عده ای او را به خاطر 

مباحث مالی از استقلال دور می دانند و برخی نیز مشکلات خانوادگی 

و شـــخصی و برخی هم معتقدند که به این چهره احترام لازم گذاشـــته 

نشده است. 

این در حالی اســـت که شنیده های خبرنگار »فرهیختگان« و اطلاعاتی 

که به دست آمده نشان می دهد پای هیچ یک از این موارد برای همکاری 

هاشمی نسب با نکو و استقلال مطرح نبوده و پای مسائل مهم تر دیگری 

در میان اســـت. حداقل در ذهن هاشمی نسب برخی مسائل که مانع از 

همکاری وی شـــده است پررنگ تر از مسائل اشاره شده هستند. هرچند 

در مقطع کنونی به نظر می رسد پیرامون استقلال و انتخاب هایش، تنها 

موردی که برای نکونام و کادرش اهمیت دارد این است که هرچه سریع تر 

تیم خود را بسته و آماده حضور در رقابت های لیگ برتر کند. 

بدون شـــک با وجود تیم هایی مانند پرسپولیس، تراکتور و سپاهان که 

امروز تا بن دندان مســـلح شـــده اند جواد نکونام و شاگردانش در فصل 

بیست وســـوم کار بسیار سختی را در پیش دارند و به نظر می رسد برخی 

نکات انحرافی ازجمله پرداختن به دستیاران نکونام و بحث مناسب بودن 

یا نبودن سرپرست انتخاب  شده در برهه زمانی فعلی توسط برخی افراد، 

در حال دور کردن سرمربی استقلال از اهداف خود است. 

اســـتقلالی ها در همین مدت به اندازه کافی زمان را از دســـت داده و از 

بازار نقل و انتقالات عقب افتاده اند و به نظر می رســـد اگر روند به همین 

شکل باشد که دغدغه ها و نگرانی ها به جای بستن تیمی قوی و منسجم 

و جذب بازیکنان داخلـــی و خارجی درجه یک و مورد نیاز کادرفنی، به 

انتخاب سرپرست و اعضای کادرفنی ختم شود باید از همین حالا فاتحه 

استقلال در فصل جدید را خواند. 

مطمئنـا اگـر اسـتقلال در فصـل پیـش رو قهرمانـی می خواهـد بایـد از 

همین حالا دسـت به کار شـده و با همدلی و اتحاد بین تمامی ارکانش، 

در همیـن پیش فصـل مقدمـات ایـن امـر را فراهم کند. اینکه دسـتیاران 

نکونـام را چـه کسـانی تشـکیل می دهنـد هرگـز در برهـه زمانـی فعلـی 

بـرای ایـن باشـگاه و هوادارانـش نبایـد اهمیتـی داشـته باشـد چراکه در 

هفتـه اول رقابت هـا و در برابـر صنعـت نفـت آبادان بازیکنانی که توسـط 

نکونـام و کادرش سـاخته و پرداختـه شـده اند بـرای کسـب نخسـتین 3 

امتیـاز فصـل بـه زمیـن خواهنـد رفـت و نه نفراتـی مانند هاشمی نسـب، 

حسـن زاده و سـامره و نوازی!

مدیـر تیـم فوتبـال فـولاد مبارکـه سـپاهان گفت: »تـلاش سـپاهان، حضور 

موفـق در مسـابقات اسـت و برنامه ریـزی بـرای آماده سـازی بازیکنـان در 

دسـتور کار کادرفنـی تیـم وجـود دارد.«  مهـدی سـلیمی در حاشـیه اردوی 

آماده سـازی تیـم فوتبـال فـولاد مبارکـه سـپاهان بـا اشـاره بـه جزئیـات 

فعالیت هـای ایـن اردو در گفت وگـو بـا »فرهیختـگان« اظهـار داشـت: »مـا 

پـس از یـک هفتـه تمریـن در اصفهان، براسـاس برنامه از پیش  تعیین شـده 

از 12 تیـر در کشـور ترکیـه اسـاس برنامـه زمان بندی شـده قبـل، تمرینات 

خود را پیش می بریم و براسـاس برنامه زمان بندی، چندین بازی تدارکاتی 

مد نظـر کادر فنـی قـرار گرفتـه شـده اسـت.« وی افـزود: »دو بـازی نسـبتا 

سـاده بـرای تیـم برنامه ریـزی شـده و قـرار اسـت بازی هـای سـخت تری نیز 

در روزهـای آینـده مد نظـر قرار گرفته شـود.«  مدیر تیـم فوتبال فولاد مبارکه 

سـپاهان بـا اشـاره بـه حضـور بازیکنـان جدیـد سـپاهان در تیم ادامـه داد: 

»رضا اسـدی، رضا شـکاری و کاوه رضایی طی روزهای گذشـته به تمرینات 

اضافه شـده اند و در شـرایط روحی و بدنی بسـیار خوبی هسـتند و امیدوار 

هسـتیم کـه حداکثـر تـلاش خـود را برای تیم داشـته و برای سـپاهان مفید 

باشـند.«  وی با اشـاره به قرعه کشـی مسـابقات لیگ برتر خاطرنشـان کرد: 

»بـا قرعه کشـی انجـام شـده، سـپاهان رقبـای خـود را شـناخت و براسـاس 

قرعـه انجـام شـده، برنامه ریـزی خود را انجـام خواهـد داد و به نظرم تفاوتی 

نمی کنـد کـه در ابتـدا و انتهـای مسـابقات بـا چـه تیمـی بـازی می کنیـم و 

مـا همـه تـلاش خـود را بـه کار می گیریـم کـه در مسـابقات موفـق ظاهـر 

شـویم.«  سـلیمی خطاب به هواداران سپاهان خاطرنشان کرد: »ما دغدغه 

هـواداران را درک می کنیـم و کل باشـگاه سـپاهان از مدیریـت، کادرفنـی 

و بازیکنـان تـلاش خـود را صـورت می دهنـد کـه امسـال تیمـی بـا عملکـرد 

خوبـی داشـته باشـیم تـا رضایت هـواداران را جلـب کنیم.«

 زمان دربی 102 مشخص شد

سرخابیها9یا10شهریوربهمصافهممیروند
طبق برنامه ریزی های قبلی، لیگ برتر در فصل جدید از تاریخ 12 مرداد ماه آغاز خواهد شد. بر همین اساس قرار است نهایتا تا هفته آینده برنامه 5 هفته ابتدایی 

رقابت ها از ســـوی ســـازمان لیگ اعلام شود. این در حالی است که زمان برگزاری هفته پنجم این رقابت ها از آنجایی حائز اهمیت به شمار می رود که قرار است 

در این هفته دربی 102 پایتخت بین تیم های استقلال و پرسپولیس برگزار شود.  سهیل مهدی در این خصوص به »فرهیختگان« گفت: »بعد از برگزاری هفته 

پنجم، فیفادی را درپیش داریم که از 13 شـــهریور آغاز خواهد شـــد. اگر نتوانیم برنامه کامل تا نیم فصل اول را بدهیم حتما برنامه چند هفته ابتدایی تا قبل از 

فیفادی را خواهیم داد تا تیم ها برنامه های خود را براساس آن بچینند.« وی در پاسخ به این سوال که آیا دربی رفت فصل جدید به مانند سال گذشته )برگزاری 

جام جهانی 2022 قطر( به بعد از برنامه های تیم ملی در فیفادی موکول نخواهد شـــد، گفت: »این دو برنامه به هم ربطی ندارند. فیفادی یک اردوی 10 روزه 

است که تیم ها به اردو می روند و سپس برمی گردند، درحالی که جام جهانی شرایط خاص خودش را داشت. فصل گذشته این استدلال وجود داشت که دربی 

قبل از جام جهانی برگزار نشود چون این دیدار، یک دیدار سنگین محسوب می شود و این نگرانی وجود داشت که موجب مصدومیت ملی پوشان دو تیم شود 

که نتوانند در جام جهانی اثرگذار باشند. اما فیفادی یک اردوی آماده سازی محسوب می شود و جام ملت ها نیز 4 ماه دیگر برگزار خواهد شد و این دغدغه دیگر 

وجود ندارد. الان هم برگزاری رقابت ها تا هفته پنجم برمی گردد به استعلام هایی که می گیریم و شرایطی که داریم می پرسیم. هرچقدر به ما اطلاعات بدهند ما 

برنامه را متناسب با آن اعلام خواهیم کرد.«  مهدی درباره زمان دقیق برگزاری دیدارهای هفته پنجم و متناسب با آن دربی 102 یادآور شد: »13 شهریور فیفادی 

خواهد بود و ما در بازه زمانی 9 تا 11 شهریور می توانیم هفته پنجم را برگزار کنیم. به هر حال نمی توانیم این هفته را به بعد از فیفادی  موکول کنیم. اما اینکه 

چندم باشد هنوز استعلام های لازم را نگرفته ایم. هنوز برنامه این هفته را نچیدیم و باید مناسبت ها را هم ببینیم؛ هرچند یک پلی آف آسیایی هم داریم که باید 

برنامه آن را هم لحاظ کنیم. البته طبق روال همیشگی تیم ملی خط قرمز ماست و باید ببینیم شرایط این تیم و برنامه های کادرفنی به چه صورت خواهد بود و 

این یعنی چه بسا با درخواست کادرفنی حتی در برنامه های لیگ نیز تغییراتی به  وجود آید. بنابراین شاید هفته هایمان یک مقدار جابه جا شود و داریم رویدادهای 

مختلف را چک می کنیم.«  به گزارش »فرهیختگان« با اعلام مسئولان سازمان لیگ قرار است فصل جدید به صورت فشرده برگزار شود. این در شرایطی است که 

طی سه چهار هفته ابتدایی این اتفاق نمی افتد تا تیم ها در زمان مناسب بعد از تمرینات پیش فصل در یک مقطع زمانی مناسب وارد رقابت های لیگ شده و 

فشردگی ابتدای لیگ موجب لطمه به آنها نشود. بر همین اساس و طبق پیش نویس سازمان لیگ، برنامه 5 هفته ابتدایی به این صورت خواهد بود که احتمالا 

تیم ها در فواصل هفتگی منظم در روزهای پنجشنبه و جمعه تا قبل از فیفادی شهریورماه به مصاف هم خواهند رفت که بنابر این دیدارهای هفته پنجم و به 

تبعیت از آن دیدار دربی 102 طبق این پیش نویس طی یکی از روزهای نهم یا دهم شهریور برگزار خواهد شد. 
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